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Abstract (en)
In a luggage case for accommodating and transporting articles, in particular tools and work materials, consisting of at least one bottom part (3) with
a bottom (28a) and a lid (1), said parts being connected to one another in an articulated manner via a hinge (4) and having a locking device, the
luggage case (K) is of modular construction. The bottom part (3) forms a module (M) which can be connected to further modules via hinges (4).
<IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Koffer zur Aufnahme und zum Transport von Gegenständen, insbesondere Werkzeugen und Arbeitsmaterial, aus zumindest einem
Unterteil (3) mit einem Boden (28a) und einem Deckel (1), welche über ein Scharnier (4) miteinander gelenkig verbunden sind und eine
Riegeleinrichtung aufweisen, ist der Koffer (K) baukastenartig aufgebaut. Das Unterteil (3) bildet ein Modul (M) aus, welches mit weiteren Moduln
über Scharniere (4) verbindbar ist. <IMAGE>
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